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Närvarande 

Ledamöter: ordförande Agnetha Mbuyamba          RBU  

Anne-Louise Larsson-Kapp DHR. 

Urban Fernquist SRF  

   Birgitta Rehnby HSO/RMT 

 

Sekreterare:   Kerstin Johnsson 

 

Tjänstemän:   avdelningschef  Anna-Lena Christensson Österberg 

 enhetschef  Leif Jarlebring 

  enhetschef  Håkan Wiegandt  

 

Meddelat frånvaro:  Margareta Lilliestråle FA 

 Pia Nyström, Attention Stockholms stad 

 

Inte meddelat frånvaro: Åsa Borgström  NHR 

 

Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan,  kl. 15.00-

16.15.  

 

§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba öppnade sammanträdet och hälsade alla 

välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

Till övriga frågor anmäldes frågan om  

Tillgänglighetsvandringen 

Lagen om valfrihet 
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§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Birgitta Rehnby, utsågs att tillsammans med ordföranden Agnetha Mbuyamba 

justera dagens protokoll.  

 

§ 4. Datum för protokolljustering 

 Protokollet skickas via mail för godkännande till protokolljusterarna den 3/3 och 

det undertecknas på nästkommande möte. 

 

§ 5. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2010-01-28, undertecknades, godkändes och lades till 

handlingarna.  

 

§ 6. Information om ärenden till kommande nämnd 

a) Anna-Lena informerade kort om granskningsrapporten som genomförts av 

funktionshinderinspektörer 

Handikapprådet frågade om utbildning/kompetenshöjning för personalen. 

Anna-Lena svarade att förvaltningen har en policy för fortlöpande utbildning och 

att vidareutbildning/ kompetenshöjning alltid tas upp i utvecklingssamtalen med 

resp personal. Personalen har också ett ansvar att bevaka eventuella utbildningar i 

det fall de ser eller får höra om någon relevant sådan. 

När nytt behov hos brukare uppstår så beaktas alltid personalens kompetens för  

eventuell vidareutbildning, alternativt  kompetenshöjning. Inom förvaltningen 

finns också utbildningar som POSITIV, en basutbildning och CARPE, en 

utbildning som bland annat handlar om kunskapsutvecklande process inom vård 

och omsorg och "Människor i behov av stöd" om hur olika funktionshinder 

påverkar individens utveckling och behov av stöd och samhälleliga insatser 

http://www.projektcarpe.se/ 

Först hjälpen ingår såväl som brand- och utrymningsövningar. 

 

b)Anna-Lena informerade kort om ”tre-åringen” som tas på nämnd den 15 april, 

MBL-upplagan kommer att redovisas på nästa sammanträde i rådet. 

 

c) Anna-Lena meddelade att; Funktionshindersombudsmannen Riitta-Leena 

Karlsson, kommer till stadsdelsnämndens öppna möte den 11 mars för att 

informera om FN-konventionen. Önskar rådet därutöver mer information kan 

Riitta-Leena bjudas in till ett möte.  

 

d) Kommande möte, den 1 april är flyttat till den 7 april. Nytt preliminärt datum 

för handikapprådsmöte i september är den 15;e i stället för den 16:e. 

 

e)Östermalms svar till kommunstyrelsen frågor om Stockholms stads 

handikappolitiska program. 

Har programmet fungerat som styrdokument i anslutning till budgetarbete och 

verksamhetsplanering. Allt arbete inom stadsdelen genomsyras av ett respektfullt 

http://www.projektcarpe.se/
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och professionellt bemötande av den enskilde och en brukarundersökning av 

bemötandet genomförs årligen i samband med årsberättelsen. 

Vilka är de viktigaste insatserna som har genomförts inom förvaltningen utifrån 

programmets innehåll . Bland annat har handikapprådet påtalat vissa brister i 

receptionens utrymme, på Karlavägen 104 vilka har åtgärdats.  

Synpunkter inför programmets revidering Förvaltningen föreslår indikatorer i 

stadens integrerade ledningssystem (ILS) för arbetet med att skapa en mer 

tillgänglig stad. 

Handikapprådet föreslog att FN-konventionen borde beaktas vid revideringen.  

 

g) Remiss ang samverkan, skola och socialtjänst. Socialtjänsten påtalar vikten av 

att överföringen från förskola till skola och särkskolan måste fungera bättre. 

Ärendet kommer att delges rådet. 

 

§7. Information från familjeenheten, samt funktionshindrade barn 

Leif informerade om att enheten från årsskiftet fått in fler LASS-ärenden, där 

Försäkringskassan i fler fall dragit in LASS stöd till barn med mycket kort varsel  

Föräldrarna hinner inte överklaga och ärenden lastas över på kommunerna. 

 

§8. Information från Stöd och serviceenheten 

Håkan informerade om att upphandling med personlig assistans nu ska göras.  

Ärendet kommer att behandlas på nämnd den 15 april och Agnetha Mbuyamba  

ska innan dess kunna lämna yttrande på förfrågningsunderlaget.  

 

§ 9. Avstämning från balanslistan 

Hur många barn finns det i stadsdelen där talpedagoger/logopeder är anlitade  

Inom stadsdelen kommunala förskolor finns ca 1 700 barn inskrivna varar 

talpedagogen har kontakt med ca 60-70 barn. Vid skolstart är det 

rektorer/biträdande rektorer som ska ha informationen från föräldrarna. Har något 

barn extra stort behov av stöd finns alltid en handläggare med i 

överlämnandesamtal alltid tillsammans med föräldrar. 

Hur många överklagar beslut exempelvis vid korttidsvistelse? 

Inga avslag har gjorts de senaste sex månaderna, ett par stycken under år 2009. 

Informatören undrar om ledamöterna i handikapprådet kan publiceras med namn 

och mailadress på webben. Ledamöterna godkände detta. 

Finns någon ansvarig person inom förvaltningen som ansvarar för 

tillgänglighetsfrågor. Ingen enskild person är utsedd för detta utan det finns inom 

uppdragen på varje avdelning/enhet.  

Rådet påpekade igen att det inte finns något dokumenterat om detta i 

granskningsrapporten. 

Tillgänglighetsvandring. Rådet föreslog att både politiker, tjänstemän och rådets 

ledamöter gemensamt skulle genomföra detta en dag i vår. Överlåter till nämnden 

att föreslå en dag. Förslag på platser att vandra som rådet hade var; Gallerior, 

lekplatser kyrkor, nya bostadsområden. 
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§ 10. Övriga frågor. 

Tillgänglighetsvandring, se ovan punkt. 

Lagen om valfrihet. Denna punkt tas upp på ett möte när båda enhetscheferna Leif 

och Håkan kommer att delta, vilket blir den 6 maj.  

§ 14. Avslutning  

Ordföranden Agnetha Mbuyamba tackade alla närvarande och avslutade mötet 

som slutade kl 16.15. 


